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Dyrektor generalny Romy - Mauro Baldissoni – zaprzeczył doniesieniom

mediów na temat okna transferowego Giallorossich i potwierdził, że

decyzję, które podejmą będą miały na celu tylko poprawę drużyny. 

 

Po tym jak dyrektor sportowy Walter Sabatini został sfotografowany w zeszłym

tygodniu w Londynie, media prześcigały się w doniesieniach o tym, kogo sprzeda

klub w tym lecie, ale Baldissoni zaprzecza tym pogłoskom dla Sportmediaset:

- Sabatini koncentruje się na pracy i jest bardzo aktywny. Prezydent mówił ogólnie

nie tylko o Pjanicu. Tylko dlatego, że ktoś zrobił zdjęcie kiedy przebywałeś w

Chelsea i ludzie natychmiast szukają sensacji. Nie zdają sobie sprawy, że równie

dobrze mógł też być w Arsenalu, Tottenhamie, albo innym klubie, aby ocenić kto

jest dostępny na rynku. Poza tym, był tam z agentem Salaha – piłkarza, którego

wykupimy latem.

 

Baldissoni kontynuuje

- Od czterech lat, media ciągle mówią o tym, że musimy sprzedać którąś z naszych

gwiazd. Nikt nie jest niezastąpiony. Piłkarz może być sprzedany, aby znaleźć

fundusze na kogoś innego, ale to będzie nasz wybór. Dokonamy naszych wyborów

rozmawiając w klubie z trenerem i piłkarzami, byśmy mogli wzmocnić klub.
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